



Date: 13 May 2024

التاريخ: 13 مايو 2024

Mr. Hamed Ahmed Ali

سعادة السيد/ حامد أحمد علي المحترم

CEO- Dubai Financial Market

الرئيس تنفيذي لسوق دبي المالي

Dubai- United Arab Emirates

دبي- الامارات العربية المتحدة

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Board of Directors Meeting number 4 of 2024 of Drake & Scull International PJSC (the "Company")

الموضوع: اجتماع مجلس الإدارة الرابع لعام 2024 لشركة دريك اند سكل انترناشيونال ش.م.ع ("الشركة")

Reference to the above subject, we would like to inform you that the Board of Directors of Drake & Scull International PJSC will hold its Fourth meeting of 2024 on Thursday 16/5/2024 at 3:00 PM at the Offices of the Company, to discuss the following subjects:

بالإشارة الى الموضوع المذكور أعلاه، نود إعلامكم بأن مجلس إدارة شركة دريك اند سكل انترناشيونال ش.م.ع سوف يعقد اجتماعه الرابع لعام 2024 في يوم الخميس الموافق 2024 /5/16، في تمام الساعة الثالثة عصراً في مكاتب الشركة لمناقشة المواضيع التالية:

1. Reviewing and approving previous minutes of meeting.
2. Appoint a new Chairman of the Board of Directors and Appoint a new vice Chairman.
3. Appoint new Chairman and members of the Company's Subsided Committees.
4. Appoint Board Secretary to the Board Of Director
5. To consider accepting what has been subscribed for in the Capital Increase without offering the remaining shares for public subscription, and to complete the procedures of amending Article 5 of the Articles of Association of the Company to reflect the capital increase in accordance with the

1. مراجعة والموافقة على محضر اجتماع مجلس الإدارة السابق.
2. تعيين رئيس مجلس إدارة جديد للشركة وتعيين نائب رئيس مجلس الإدارة.
3. تعيين رئيس وأعضاء اللجان المنبثقة عن مجلس إدارة الشركة.
4. تعيين أمين سر مجلس الإدارة.
5. النظر في الاكتفاء بما تم الاكتتاب به في زيادة رأس المال دون طرح ما تبقى للاكتتاب العام واستكمال إجراءات تعديل المادة 5

resolution of the general assembly meeting dated
1 April 2024

6. Discussing the company's routine and
operational matters

من النظام الأساسي للشركة ليعكس الزيادة في رأس المال وفقاً لقرار
الجمعية العمومية المتخذ في 1 أبريل 2024.
6. مناقشة الامور الروتينية والتشغيلية للشركة.

Sincerely Yours,

Shafiq Abdulhamid
Chairman

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

شفيق عبد الحميد
رئيس مجلس الادارة

